
Tønder Golf Klub – bestyrelsesmøde nr. 3 – 2024 - REFERAT 

Bestyrelsesmøde mandag den 8. april kl. 18 i mødelokalet. 

Fremmødte: Bent, Kjeld, Kasper, Lars, Hans-Jørgen, Henrik W, Christian og Henrik S. 

Referent – Henrik S. 

Afbud: Ingen 

Åben dagsorden: 

(Beslutning skrives i kursiv) 

1. Orientering fra formanden 

• Lukning af A8 - Flensborglandevej 

• Strategiseminar afholdes torsdag, den 18.4. kl. 16.00 med konsulent fra DGU. 

• Klubben har modtaget basistilskud på kr. 15.000 fra Tønder Kommune, 

Sundhedsafdelingen til Kronikergolf. 

• Der er købt et køleskab til øl, vand, vin m.m. til erstatning for den gamle ølautomat. 

Betaling kan ske med MobilePay eller kontant. 

Vores håndværkerteam opsætter køleskabet snarest. 

• Nøgleboks til leje af golfbiler/buggy’er bliver leveret i denne uge. Nøgleboksen er 

integreret med Golfbox, hvor betaling skal ske. 

• Forsikringsudbud 

Orienteringen blev taget til efterretning. 
 

2. Forretningsorden for Tønder Golf Klub 

 
Godkendelse af forretningsorden 
+ bilag 
 
Den godkendte forretningsorden sendes til Michael Jürgensen, DGU som vil danne baggrund for 
strategiseminariet. 
 
Godkendt 

 

3.  Forespørgsel fra regel- og handicapudvalget om der er opgaver, som bestyrelsen skal løse med 
vores hjælp. 
+ bilag 
 
Det blev besluttet at Formanden sender svar til Bente med bestyrelsens positive 
tilbagemelding. 

4. DGU har startet en kampagne, hvor man vil markedsføre de enkelte klubbers par3 bane som Pay 
and Play baner. Tønder Golf Klub har tilmeldt sig denne ordning, hvor gæster nu kan booke og 
betale spilletid på banen. Egne medlemmer kan fortsat spille på banen – uden at booke tid – men 
skal selvfølgelig respektere hvis der er greenfee-gæster der har booket tid.  
Mandag og tirsdag er banen blokeret i tidsrummet 13.00 – 15.30 til kroniker-golf 

 
Taget til efterretning 

 



5. Henvendelse fra Husudvalget om anskaffelse af ny opvaskemaskine der lever op til 
sundhedsmæssige krav samt tilbageflytning af møbler fra Trackman-studiet 
+ bilag  
 
 
Det blev besluttet at bestyrelsen undersøger sagen nærmere omkring opvaskemaskinen 
og vil udarbejde instruktioner for bedre anvendelse af eksisterende opvaskemaskine. 
Møblerne tilbageflyttes. Formanden sender svar til Bente med bestyrelsens 
tilbagemelding. 
 

6.  Orientering om medlemsoversigt 
Formanden orienterede om aktuel status og oplyste at vi har pt. har en lille vækst i 
antallet af medlemmer 
 
Orienteringen blev taget til efterretning. 
 

7.  Opfølgning på budget 
Kasper gav en kort status.  

• Indtægter som forventet 

• Udgifter som forventet  

• Samlet – budget som forventet 
 
Orienteringen blev taget til efterretning. 
 

8. Orientering fra udvalgene 
 
Baneudvalg 
+ bilag 
Christian gav en kort opsamling på de ønsker, som bestyrelsen fremsatte på den seneste 
”banevandring” og herunder de aktuelle planer for renoveringer i det kommende år. 

Miljørapport udarbejdet af myndighederne er modtaget uden anmærkninger 😊 
Det forventes at ny hul 16 er klar omkring uge 17. 

 
Webudvalg 
Oplæg v. Tine, som oplyste om vores aktuelle hjemmesides funktionalitet og søgbarhed på 
de forskelle medier - google, facebook m.m. 
 
Bestyrelsens beslutning: 
Det blev besluttet, at vi ønsker at få udarbejdet en ny hjemmeside. Tine udarbejder et 
udkast til en nyt design, som bestyrelsen får forelagt på et senere bestyrelsesmøde.  
 
Turneringsudvalg 
Orientering v. Hans-Jørgen om bl.a. om den fint velbesøgte åbningsturnering – 78 
deltagere. 
 
Begynderudvalg 



Kjeld orienterede om, at der er begyndt 34 nybegyndere i vores golf”skole”. 
 
Sponsorudvalg  
Lars orienterede om aktuel status omkring kommunikationen med nuværende og mulige 
nye sponsorer. Arbejdet går rigtig godt.  
 

9. Evt. 
 
Emner til nyhedsbrev ?? Bestyrelsesmedlemmerne opfordres til at komme med emner til 

nyhedsbrev, som skal udsendes hurtigst muligt p.g.a. opsætning af køleskab med kontant betaling. 

 

10.  
Næste møde 
21. maj kl. 18 
 

  

 

 


